



FISKEREGLER I HJÄRTANÄSSJÖN

Dygnskort gäller i 24 timmar från fiskestart med ett fiskespö och en maxfångst av två laxartade fiskar.
3dygnskort gäller i 72 timmar från fiskestart med ett fiskespö och en maxfångst av två laxartade fiskar varje dag.
Årskort gäller i ett år från fiskestart med ett fiskespö och en maxfångst av fyra laxartade fiskar varje vecka.
Endast ett tacklat spö får medtagas till sjön. Till ett spö får fästas max tre flugor, ett drag eller en krok med bete.
När kvoten för respektive kort är fångad så avslutas fisket eller nytt fiskekort löses.

- Barn under 12 år fiskar på målsmans fiskekort ock fångstkvot.
- Mäskning ej tillåten.
- Levande fisk får inte användas som bete.
- Egna båtar och kanoter med mera får inte användas i sjön.
- Fiskekortet skall medföras under fisket och bäras synligt.
- Eld får endast göras upp på anvisade platser.



REGELN FÜR DIE FISCHEREI IN DER HJÄRTANÄSSJÖN

Die Tageskarte gift 24 std. vom Angelbeginn (mit eines Angel, max Fang von zwei lachsartigen Fischen)
Die Drei-Tageskarte gift 72 std. vom Angelbeginn (mit eines Angel, max Fang von zwei lachsartigen Fischen pro Tag)
Es darf nur eine Angel mit auf / zum See mitkommen werden. An eine Angel dürfen nur drei fliegen, ein oder ein Haken mit Köder. wenn die Quote für die jeweilige Angelkarte gefangen ist, so erlischt diese und eine neue Karte muss gelöst werden.

- Kinder unter 12 Jahren fischen auf die Angelkarte und Fangquote der Aufsichtsperson.
- Mash-Up ist nicht erlaubt.
- Lebende Fische dürfen nicht als Köder verwendet werden.
- Eigene Boote und Kanus etc. dürfen auf dem nicht angewendet werden.
- Feuers darf nur an angewiesenen Plätzen gemacht werden.



FISHING REGULATIONS AT HJÄRTANÄSSJÖN

A fishing permit is required for either 24 to 72 hours or a full year permit and must be valid from the start of fishing and applies to a single fishing rod. The permit must be worn at a visible place during the fishing.
A maximum catch is respectively allowed of two salmon type fishes per 24 hours, or four fishes per week for annual permit holders. There is no minimum age for fishing.

- Optionally children below 12 years are allowed to fish under the same permit of the supervising adult and unchanged maximum catch. When the maximum catch has been reached, fishing should be stopped until a new valid permit has been obtained.
- Only one single fishing rod should be used with a maximum of three baits or flies.
- Feeding and live fish bait are not allowed.
- No boats or floating devices are allowed on the lake.
- Fire is strictly to be made on the designated places only.



We wish you a pleasant time..